
REFERAT   Grundejerforeningen Lottesminde              28.08.2023 

Emne: 2.bestyrelsesmøde i perioden maj 2023- maj 2024. 
 
Formål med mødet: Samle op efter sommeren o.a.  

Dato: tirsdag 15. august 2023 

Tid: KL. 19.15 – 21.15 

Sted: Aggebogårdsvej 20 hos Kim 

Forbered:   

Medbring: dagsordenen og 
emnekataloget  
 

Mødedeltagere:  
Kim Engstrøm, formand 
Karin Kjems, næst f.m., referent 
Mette Petterson 
Janni Kjær 
Bitten Weis 
Mette Høedholt 
Ebbe Scharff, afbud 
 
Dorthe Nielsen, suppleant, afbud 
Marianne Jakobsen, suppleant 

 

Dagsorden:  Delmål:  
 

1. Godkende 
dagsordenen 
 
 
 
 
2. Meddelelser fra 
formanden m.m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Afbud fra Ebbe Scharff der samtidig meddeler, at han ønsker 
orlov fra bestyrelsen af personlige grunde året ud.  
 
Suppleant Dorthe Nielsen indtræder som ordinært medlem af 
bestyrelse fra nu af og i en periode på mindst 12 uger. 
 
-Budgettet ser fornuftigt ud på nuværende tidspunkt. 
-Jernpladerne på Aggebogårdsvej 18 er lovet fjernet inden 
vinteren! 
- Skraldespande som står på fællesareal/rabatter.  
Formanden vil skrive ud til alle og gøre opmærksom på vores 
ordensregler om benyttelse af bl.a. rabatterne langs vores veje 
og henstille til, at reglerne følges. Rabatterne er en del af vores 
fællesarealer, og hvis ikke problemerne løses, vil vi tage sagen 
op på næste generalforsamling for en debat om hvilke 
sanktionsmuligheder, vi kan blive enige om. 
- 4 bord/bænke sæt er kommet og to sæt er samlet og står ved 
Maskinhuset. Vi planlægger at stille endnu et sæt ved 
Maskinhuset og det sidste skal erstatte det, der i dag står ved 
bredden af sø 3. Det bord/bænkesæt vil vi flytte over til mosen 
og det der står der skal på bålet/genbrugspladsen! 
-Bestyrelsen har modtaget en henvendelse om græsslåning 
men besluttede at fortsætte den nuværende aftale med firma 
All Produktion, Bøtterupvej. Mere om græsslåning, se pkt. 5.   

 



 
 
 
 
3. Hængepartier 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Sø 2, 
orientering Karin 
 
 
 
 
 
 

Henvendelse om tilladelse til at trække to små shetlændere 
med vogn over vores fællesareal fra Sivsangervej til Langesø-
vej. Bestyrelsen var enige om at give tilladelse til dette. 
 
a) Broredningsprojektet 
Vi mangler opslag om etablering af en brogruppe. Vi aftalte, at 
Karin skriver et oplæg til Mette Pettersson som tilretter 
opslaget og sætter det på Facebook. Mette sender også 
opslaget til Kim som sender det ud på mail til alle medlemmer. 
 
b) Taget på Maskinhuset, hvad gør vi nu? 
Der er hul i taget og hele bølgeeternittaget er i dårlig stand. 
Vi aftalte, at Janni kontakter tagdækker Jens, Aggebogårdsvej 
18 for at høre, om han vil give et bud på hvad det vil koste at 
reparere/udskifte taget. 
Karin vil hente tilbud på samme opgave hos en lokal tømmer.  
Sagen behandles igen på næste møde. 
 
c) Henvendelse til Langesøvej 28 om fældning af store træer på 
tangen mellem sø 3 og 4. Formålet med fældningerne er at 
skabe en flyvekorridor for svanerne. 
Bestyrelsen fandt ikke, at det var en bestyrelsesopgave, men at 
enhver frit kan kontakte ejeren af Langesøvej 28 med ønsket 
om at etablere en flyvekorridor. 
 
d) Udkast til infobrev til nye medlemmer. Mette P’s forslag blev 
godkendt og Mette sender endelig udgave til Kim som han 
sender elektronisk ud til nye medlemmer/ejere. 
 
e) Oversvømmelser på Sivsangervej, og beslutning om at 
iværksætte foranstaltninger betalt indenfor budgettet. Det har, 
tros adskillige forsøg ikke været muligt for os at få indhentet 
mere end et tilbud på en løsning ved at grave faskiner ned 
langs vejen. 
Vi aftalte, at vi skulle gøre et sidste forsøg, og hvis ikke det 
lykkes at få et svar inden 14 dage, så vil vi sætte det første 
tilbud i gang. 
 
Kommunens naturmedarbejder ønskede i mail 1. juni at få 
yderligere oplysninger om projekt Sø 2. Vi har i mail 16. juli 
uddybet ansøgningen om etablering af et plantefilter i søens 
sydlige ende. På kort har vi vist det aktuelle område og givet et 
bud på hvor mange kubikmeter, der skal graven væk. 
Medarbejderen har medio august meddelt, at vi får svar, når de 
har behandlet sagen.  
 



5. Græsslåning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6. Sociale 
arrangementer 
 
 
 
 
 
 
 
 
7. Næste møde 
 
8. Eventuelt  

Mon ikke tiden er inde til, at vi starter en debat om hvordan vi 
håndterer begrebet natur i Lottesminde? De store slåede 
arealer er døde arealer, der er ingen insekter! Få inspiration i 
serien ”Giv os naturen tilbage” på DR1. Vi nyder at bo i 
naturen, og den kan blive meget bedre, men kræver en 
holdningsændring i mange hoveder!  
Tænk bare på, hvornår I sidst har renset døde insekter af jeres 
forrude på bilen? 
 
Vi enedes om at sætte fokus på det store 340 meter lange og 
20 meter brede græsareal mellem skoven mod øst og 
bebyggelsen på Sivsangervej og Rørsangervej mod vest.  
 
Vi har besluttet, at vi som forsøg vil slå ”3 baner” langs begge 
skel. Mod skovbrynet rykker det slåede areal ud mod midten 
hvor græsslåningsmaskinen ikke kan køre under de 
lavthængende grene. Vi er sidst på sæsonen, og vil evaluere 
resultatet inden forårsslåning begynder. 
 
Evaluering af sommerfesten som vi aflyste p.g.a. for få 
tilmeldte. Vi har forsøgt at samle hele foreningen, og læser de 
sparsomme tilmeldinger som tegn på manglende interesse. I 
stedet vil vi opfordre de enkelte veje til at lave vejfester e.l. 
 
Fredags bar finder sted ved de nye borde ved Maskinhuset 
fredage kl. 16. Janni eller Mette H vil nogle gang sende en obs 
ud på Facebook, men ethvert medlem kan indbyde naboer eller 
flere…. i princippet kan man bare komme og se hvad der sker. 
 
3. oktober 2023  
 
Næste arbejdsdag er 29. oktober. I slutningen af september går 
bestyrelsen en tur for at tjekke op på listen med 
arbejdsopgaver på vores fællesarealer. 

 
 


